
SOCIETÀ! DE CAÇADORS 
TEMPORADA 1988-1989 

La darrera temporada ha estât climato-
lògicament parlant quasi una repetició de 
l'anterior, però amb una mica més de 
fred. Aquest fet va facilitar la presència 
d'algunes becades, becadells, papeli-
nes, etc., que animaren el final de les 
caçeres. 

La mitja veda va ser bastant abundant, 
amb tudons i algunes tortores. En els 
cinc dies permesos es van tirar força 
trets, encara que a les parts altes de 
l'acotat, que era on es concentraven 
gran quantitat de tortores, era privât 
cagar, dones s'havia repobiat recentment 
amb perdius. 

Durant la temporada general, a la tar-
dor, per primera vegada després de bas-
tants anys, les caçeres del conili han 

anat una mica millor. A vegades deixant 
la naturalesa tranquil-la i sense la Inter-
venció de l'home, els problemes s'arre-
glen per si sois. Això ja ho deia el nostre 
anterior President, en Salvador Gimeno, 
i die anterior perqué després de vint anys 
de tasca, en Salvador no es va presentar 
a les eleccions de renovado de la Junta 
Directiva que es van celebrar el desem-
bre de 1988. També varen deixar els 
seus càrrecs, Jaume Danti, Francese 
Socles i el Sr. Molina. A l'assemblea 
general de socis es va fer constar en 
l'acta l'agraTment de tots per la tasca 
duta a terme per aquests companys de 
Junta, tots aquests anys. Esperem veu-
re'ls moltes vegades cagant pels boscos 
i torrenteres de la nostra estimada Sta. 
Eulàlia. 
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